
Fra BKA Troms 
 
Resolusjonsforslag: 
 
Nord-Norgebanen må bygges, som høyhastighetsbane i flerbrukskonsept som sentralt 
klimaverntiltak. 
 
Begrunnelse: Nord-Norgebanen, forutsatt at den bygges som høyhastighetsbane i 
flerbrukskonsept, vil bidra til meget store utslippsreduksjoner. Det fraktes enorme mengder 
fisk og sjømat fra Troms og Finnmark fylke sørover. Store mengder varer kjøres nordover 
Dette fraktes i mange titusen talls vogntog inn og ut av landsdelen fordi det ikke finnes 
jernbane. Nord-Norgebanen vil dermed kunne erstatte disse vogntog mellom 
knutepunktene i fylket til jernbanestart i Narvik eller Fauske. 
 
En banetrasé som er bygget for å føre høyhastighetsfart vil kunne få en mengde av de ca. 4.7 
millioner flypassasjerer som årlig flys til/i landsdelen. 


